

**NOTE D'INFORMATION CONCERNANT LE REGLEMENT POUR LA COURSE DE NUIT
DU SAMEDI 1^{ER} SEPTEMBRE 2018 A NAVARRA**

**/
BRIEFING NOTE REGARDING THE REGULATION OF THE NIGHT RACE OF
SATURDAY, SEPTEMBER 1ST 2018 IN NAVARRA**

English below

Chers teams et pilotes,

Comme vous avez pu le constater, les essais et la course de l'Endurance GT/Tourisme/LMP3/PFV auront lieu de nuit, à Navarra.

Essais nocturnes 2 : Le Vendredi 31 Août de 19h55 à 21h25,

Course : Samedi 1^{er} Septembre de 16h15 à 22h45.

Il est donc obligatoire, comme stipulé dans le Règlement Sportif et Technique de la catégorie, que les numéros de course de la voiture soient rétro réfléchissants.

De plus, il est obligatoire d'apposer 8 bandes rétro réfléchissantes (3 sur chaque côté, 1 à l'avant et 1 à l'arrière).

Cela permettra à l'équipe de chronométrage de pouvoir vous identifier correctement, ainsi que par mesure de sécurité, afin que vous soyez le plus visible possible par les autres.

Sportivement,
L'équipe V de V Sports

As you were able to notice it, the official test and the race of the Endurance GT/Tourisme/LMP3/PFV will take place at night, in Navarra track.

Night official-test 2: on Friday, August 31st from 7:55 pm till 9:25 pm

Race: on Saturday, September 1st from 4:15 pm till 10:45 pm.

It is compulsory, as stipulated in the Sports and Technical Regulation of the category, that the ID numbers on the car are retro reflecting.

In addition, it is mandatory to fix 8 retro-reflective strips (3 on each side, 1 at the front and 1 at the rear).

For your information, you ll need to obtain and bring the number and the retro-reflective tapes by yourself.

This will allow our official timing team to be able to identify your correctly, as well as for security, so that you are as visible as possible by the others.

*Kindly regards,
V de V Sports Team*